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علاقه مندان به اخبار و اطلاعات مرتبط با بولتن رشته ها و بافته ها می توانند كلیه مطالب بولتن را در سایت انجمن صنایع نساجی ایران 
به آدرس www. aiti. ir مشاهده فرمایند. 

 )دیدگاه ها و نظرات چاپ شده در بولتن لزوماً نظر بولتن رشته ها و بافته ها نمی باشد.(

یادداشت
به  دانستم  فرض  خود  بر  احتراما 
نیابت از منتخبین نوزدهمین دوره 
هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی 
ایران از مشارکت کم نظیر اعضای 
محترم انجمن در مجمع عمومی و 
ضیافت شصتمین سالگرد تاسیس 
انجمن صنایع نساجی ایران و حُسن 
اعتماد شما عزیزان به اینجانبان در 

انتخابات هیئت مدیره انجمن تشکر و قدردانی نمایم.
بسیار امیدواریم با تداوم مشارکت، حضور و حمایت های اعضای 
محترم بتوانیم عملکرد شایسته ای را برای انجمن صنایع نساجی 

ایران در سالهای پیش رو رقم زنیم.
فرصت را غنیمت شمرده و از اعضای محترم هیئت مدیره این 
انجمن نیز که در دوره های گذشته برای پیشرفت و سربلندی این 
صنعت زحمت کشیدند تشکر نموده و بدینوسیله از همه اعضای 
محترم درخواست داریم نظرات ارزشمند و پیشنهادات سازنده خود 
را با ما در میان بگذارند تا انشاالله بتوانیم در برنامه اجرائی دوره 

جدید هیئت مدیره از آن استفاده کامل نمائیم.
انجمن صنایع نساجی ایران را از خود بدانید و مسائل و مشکلات 

خود را با دبیرخانه انجمن در میان بگذارید.

                                              با سپاس و تجدید احترام        
                                                  مجتبی دستمالچیان             
                                                 رئیس هیئت مدیره              

حضوری باشکوه و استقبالی کم نظیر

چهارشنبه، چهارم اسفندماه 1400، سالن زرین هتل پارسیان آزادی میزبان 
جمع کثیری از مدیران ارشد واحدهای نساجی عضو انجمن صنایع نساجی 
ایران بود که پس از قریب دو سال به مناسبت پنجاه و نهمین مجمع 

عمومی و ضیافت شصتمین سالگرد تأسیس انجمن دور هم جمع شدند.
مجامع عمومی سال های 1399 و 1400 انجمن صنایع نساجی ایران که 
به دلیل شیوع ویروس کرونا و پرهیز از اجتماعات برگزار نشده بود و با 
تمدید مهلت های قانونی از مراجع ذی صلاح به تأخیر افتاده بود؛ نهایتاً با 
تصمیم هیئت مدیره انجمن مقرر شد در روزهای ابتدایی اسفندماه برگزار 
شود و به همین منظور برنامه ریزی های دبیرخانه انجمن برای برپایی 

باشکوه این مجمع از ماه ها قبل کلید خورد.
نیز  و  عمومی  مجمع  برگزاری  برای  اطلاع رسانی  آگهی های  درج 
فراخوان های تمدید عضویت ها و نامزدی انتخابات هیئت مدیره انجمن 
در بولتن رشته ها و بافته ها از ماه ها قبل از برگزاری مجمع و استقبال قابل 
توجه نامزدهای انتخابات هیئت مدیره و رایزنی های انجام شده بین اعضا 

حکایت از شور و حال جدیدی در مجمع این دوره داشت.
انتشار آمار شفاف از اعضای پیوسته و معتبر و غیرمعتبر برای احراز شرایط 
حضور در مجمع عمومی و اطلاعیه ها و اطلاع رسانی های انجام شده در 
خصوص مفاد قانونی اساسنامه در ارتباط با مجمع و تدارکات و تمهیدات 
برنامه ریزی شده و تلاش و جدیت همکاران دبیرخانه انجمن برای برگزاری 
مجمع در سطح کیفی مناسب و در خور شأن موجب شد تا گردهمایی 
بزرگ نساجان کشور در چهارم اسفندماه، تحسین همگان را برانگیزد. 
حضور باشکوه و استقبال کم نظیر اعضای محترم از مجمع عمومی چهارم 
اسفندماه به گونه ای بود که بسیاری از مدیران و پیشکسوتان انجمن در 
مکاتبات خود آن را بی سابقه و بی نظیر دانستند؛ اجتماعی که پس از دو 
سال و اندی تأخیر و محدودیت ها و پروتکل های فاصله گذاری اجتماعی 
برگزار می شد و متأسفانه با شیوع سویه جدید اومیکرون نیز همراه شده 
بود اما سویه جدید هم نتوانست از شور و اشتیاق اعضای محترم انجمن 
صنایع نساجی ایران بکاهد و این اجتماع با رعایت پروتکل  های بهداشتی 

گزارشی از پنجاه و نهمین مجمع عمومی و ضیافت شصتمین سالگرد تأسیس انجمن صنایع نساجی ایران

www.aiti.ir
وب سایت انجمن صنایع نساجی ایران

https: //telegram. me/aiti1395
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برگزار شد و حضور بیش از هشتاد درصدی اعضای انجمن در این 
مجمع و همراهی میهمانان ویژه از سازمان  ها و نهادهای دولتی 
و غیردولتی و مدیران ارشد مدعو از وزارتخانه ها و تشکل های 
تخصصی، اتاق های بازرگانی، دانشکده های نساجی و ارگان های 
مرتبط با انجمن و همچنین حضور روسا و دبیران سابق انجمن 
اجتماع چهارصد و سی  ادوار گذشته  كنار هیئت مدیره های  در 
نفری مجمع را به عنوان برگ تازه ای از مشاركت و حضور اعضای 
تشکل ها در تصمیم گیری های خویش رقم زد. تحسین مدیران  
اتاق های  نمایندگان  و  تشکلی  فعالان  مجمع،  در  حاضر  ارشد 
بازرگانی حاكی از این واقعیت است كه انجمن صنایع نساجی 
ایران می تواند با بهره گیری بهتر از ظرفیت و پتانسیل های خود، 

فرداهای بهتری را برنامه ریزی نماید.
قریب حدود یک ساعت پس از اعلام رسمیت حد نصاب قانونی این 
مجمع توسط ناظرین محترم وزارت تعاون و کار و رفاه اجتماعی و اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران، هنوز پذیرش و ثبت نام از 
مراجعین توسط همکاران دبیرخانه انجمن ادامه داشت و نهایتاً مجمع با 

تأخیر زمانی اما با حضور حداکثری به رسمیت رسید.
در بخش ابتدایی این مراسم پس از تلاوت قرآن مجید و پخش سرود 
ملی، مهندس سیدشجاع الدین امامی رئوف به نمایندگی از هیئت مدیره 
انجمن صنایع نساجی ایران پشت تریبون قرار گرفت و ضمن خیرمقدم 
به میهمانان و تبریک فرا رسیدن روز مهندس، ابراز داشت: با توجه به 
تعداد اعضای حاضر در مجمع و با احتساب ماده 15 اساسنامه، پنجاه و 
نهمین مجمع عمومی انجمن با رعایت حد نصاب اساسنامه حائز شرایط 
برپایی است. وی افزود: طبق ماده 22 اساسنامه برای رسمیت بخشی 
به مراسم، باید 5 نفر از طرف اعضای حاضر در مجمع به عنوان اعضای 

هیئت رئیسه ) یک نفر رئیس، یک نفر نایب رئیس، دو نفر ناظر و یک نفر 
منشی( انتخاب شوند.

سپس آقایان حبیب اله شاه کرمی، علی زینالو، مجید فخار، احمد صادقی 
قهرودی و علیرضا نوری را بعنوان هیئت رییسه به مجمع پیشنهاد نمود 
که با تأیید اکثریت حضار همراه بود. وی در ادامه از مدعوین خواست تا 
به احترام نام و خاطره زنده  یادان آقایان محسن آهنچی، عباس توسلی، 
جاوید دانایی، غلامرضا علیمردانی، محمدکاظم عمید و تمام عزیزانی که 
در ادوار گذشته همراه انجمن بودند و در این جایگاه حضور داشتند و امروز 
در جمع ما نیستند، و در کلیپ های پخش شده قبل از رسمیت جلسه 
تصاویر ایشان در نشستها و مجامع و گردهمایی های گذشته پخش شده 

بود،  بایستندو سکوت کنند..
از  پس  رئیسه-  هیئت  رئیس  شاه كرمی-  حبیب اله  مهندس 
خوشامدگویی به حضار اذعان داشت: همواره در طول سالیان مستمر 
اعلام کرده ام  اگر در کنار یکدیگر باشیم و همکار هم باشیم و دنبال 
اندازه  به  چیزی  هیچ  نباشیم؛  نساجی  صنایع  کشتی  کردن  سوراخ 

همکاری و مشارکت ما را به موفقیت نخواهد رساند.
هیئت  رئیس  نژاد-  شهلایی  محمدجعفر  مهندس  سپس  وی 
مدیره- را به تریبون دعوت نمود که ایشان تنها به ذکر این جمله بسنده 
نمود و خطاب به میهمانان گفت: با حضورتان نشان دادید که جامعه 

نساجی در چه جایگاه رفیع و ارزشمندی قرار دارد.
در ادامه مهندس امامی رئوف به دعوت رئیس مجمع برای ارائه گزارش 
عملکرد در جایگاه حضور یافت و ایشان به ارائه گزارش عملکرد دوره 
هجدهم هیأت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران )مرداد ماه 1397 
لغایت بهمن ماه 1400( پرداخت و بیان داشت: دوره هجدهم هیئت 
مدیره از مرداد ماه سال 1397 فعالیت خود را آغاز نمود که گزارش 

فعالیت یکسال اول آن در تیـر مـاه 1398 بـه مجمع عمومی ارائه گردید 
اما به دلیل شیوع کرونا در زمستان 1398 و بـه تبـع آن پروتکل های 
ابلاغی ستاد ملی کرونا مبنی بـر ممنوعیت برگزاری مجامع عمومی و 
تجمعات، مانع از برگزاری مجمع عمومی انجمن در تیرماه 1399 و 

1400 شد.
وی با اعلام این مطلب که در طول دوره فعالیت هیئت مدیره،  113 
جلسـه هیئت مدیره به طور حضوری در محل انجمن برگزار شد؛ افزود: 
خلاصه مذاکرات و مصوبات در محل دبیرخانه موجود است و با انتشار در 

بولتن رشته ها و بافته ها به اطلاع اعضا رسیده است.
مهندس امامی رئوف ابراز داشت: انجمن، دوره هجدهم هیئت مدیره را 
بـا دبیـری مهندس حسن نیلفروش زاده آغاز کرد اما با کناره گیری ایشان 
)به دلیل توصیـه پزشـکان( از این سمت در شهریور مـاه 1399 مهندس 
سیدجواد سجادی بیدگلی مسـئولیت دبیری انجمن را بـر عهـده گرفت 
ماه   اردیبهشت  در  گرفتاری های شخصی  به دلیل  نیـز  ایشـان  کـه 
1400از این سمت کناره گیری نمود و پس از ایشان، از خرداد 1400 

مسئولیت دبیرخانه انجمن برعهده اینجانب قرار گرفت.
وی یکی از مهمترین برنامه های هیئت مدیره از ابتدای دوره را تلاش 
برای اصلاح اساسنامه انجمن اعلام کرد و گفت: این امر  با تشکیل 
کارگروهی به همین منظور کلید خورد و علی رغم تلاش ها و زحمات 
کارگروه در بررسی اساسنامه های سایر تشکل ها و همچنین تطابق با 
اساسنامه پیشنهادی وزارت کار و  همچنین اساسنامه پیشنهادی اتاق 
بازرگانی، متاسفانه به دلایل مختلف از جمله عدم اتفاق نظر در خصوص 
ویرایش جدید و عدم امکان برگزاری نشست های عمومی با اعضا جهت 
اخذ نظرات و پیشنهادات ایشان و همچنین به دلیل تعویق افتادن مجامع 

عمومی در دوره شیوع کرونا این موضوع مسکوت ماند.
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در  را  اجتماعی  مسئولیت  ایفای  جهت  انجمن  شده  انجام  اقدامات 
مواردی مانند جمع آوری و هدایت حمایت های مالی و غیر مالی اعضا 
جهت کمک به مناطق آسیب دیده در زلزله کرمانشاه و سیل سیستان 
و بلوچستان،تجهیز اماکن آموزشی در سیستان و بلوچستان، حمایت از 
تجهیز بیمارستان بیماران خاص و سرطانی، همکاری و حمایت های 
نزدیک در خصوص تولید ماسک، گان و البسه کادر درمان،  کمک 
به برگزاری جشن های فارغ التحصیان و دانشجویان جدید الورود رشته 

مهندسی نساجی برشمرد.
بخش دیگر گزارش وی به مکاتبات و پیگیری های انجمن برای رفع 
مسائل و مشکلات واحدهای عضو بود که از مهم ترین آن می توان به 

این موارد اشاره کرد:
 مشکلات مربوط به تخصیص ارز

 ممنوعیت واردات بی رویه کالاهائی که ساخت داخل دارند.
 پیگیری های مربوط به لزوم برخورد جدی با قاچاق کالای نساجی 

و پوشاک
 مسائل و مشکلات گمرکی اعضا از جمله موضوع کسر تخلیه و تعرفه 

های گمرکی
 مشاوره و هماهنگی با وزارت صمت در خصوص ارزش گمرکی و 

پایه های صادراتی محصولات نساجی
 همکاری مستمر با موسسه استاندارد در تدوین و ویرایش استانداردهای 

نساجی
 پیگیری های مربوط به تعیین تکلیف نرخ ارز واردات ماشین آلات مورد 

نیاز صنایع نساجی در مقطع زمانی مربوطه
حساب  تسویه  نرخ  تکلیف  تعیین  به  مربوط  پیگیری های  تداوم   

تسهیلات ارزی

 پیگیری های مربوط به اجرای ناکارآمد قانون مشاغل سخت و زیان آور
 پیگیری های مربوط به اجرای نادرست قانون مالیات بر ارزش افزوده

 مسائل و مشکلات اعضا در خصوص تعهدات بازگشت ارز حاصل 
صادرات

 پیگیری های مربوط به افزایش میزان عرضه و کاهش سطح رقابت 
در بورس کالا

 ارتباط نزدیک با واحد ارزی بانک مرکزی در خصوص مشکلات 
واحدهای نساجی در حوزه صادرات

 پیگیری موضوع افزایش نرخ گاز و حامل های انرژی
 پیگیری موضوع شیوه نامه جدید معافیت ماشین آلات دست دوم

 پیگیری مشکلات اعضا در کل زنجیره ارزش در تامین مواد اولیه 
مورد نیاز

 پیگیری های مربوط به مشکلات موردی واحدهای عضو با سازمان ها 
و ارگان های دولتی 

ایشان در ادامه به انجام »طرح مطالعاتی پایش صنعت نساجی« پرداخت 
و گفت: این طرح با حمایت انجمن های تخصصی استان های مختلف 
مانند یزد، اصفهان، البرز، قزوین و...، اتاق های بازرگانی ایران و تهران 
و همکاری های دفتر معاونت طرح و برنامه اداره کل صنایع نساجی و 
پوشاک وزارت صمت مورد پیگیری قرار گرفت و  مجموعه ای از آمار 
و اطلاعات مربوط به تولید، واردات و صادرات و مصرف در شاخه های 
مختلف صنایع نساجی کشور جمع آوری و پایش شد که بخش قابل 
ملاحظه ای از این پایش با همکاری و همراهی کارگروه های تخصصی 
انجمن مورد ویرایش و پالایش قرار گرفت که نتایج نسخه اولیه آن 

جهت استفاده منتشرشد.
اداره کل صنایع نساجی، پوشاک و  با همکاری  در شهریور سال97 

سلولزی وزارت صمت، ظرفیت سنجی واحدهای مصرف کننده چیپس 
پلی استر PET در دستور کار انجمن قرار گرفت که در ابتدا برای بیش 
از 200 واحد صنعتی در حوزه های مختلف نظیر تولید الیاف استیپل، 
نخ فیلامنت، نخ CF/BCF ، منسوجات بی بافت اسپان باند و تمام 
پرسشنامه  پلی پروپیلن؛   گرانول  و  پلی ستر  چیپس   مصرف کنندگان 
خوداظهاری ارسال شد؛ سپس  برای شفاف سازی عملکرد آنها فیش 
برق 6 ماهه ابتدای سال 1397 ، به همراه آخرین فهرست بیمه شدگان و  
میزان مالیات بر ارزش افزوده پرداختی دریافت و ضمیمه پرونده گردید.

به منظور صحت سنجی اطلاعات دریافتی بازرسی حضوری از کلیه 
انجمن صنایع  نماینده  با همراهی  این حوزه  پایین دستی  واحدهای 
نساجی ایران، نماینده وزارت صمت، نماینده سازمان صمت هر استان در 
بیش از 80 درصد کارخانجات در استان های تهران، اصفهان، یزد، البرز، 
قزوین، زنجان، خراسان رضوی و...  انجام شد و گزارش کارشناسی آماده 

و در اختیار مدیران وزارت صمت قرار گرفت .
یکی از دستاوردهای مهم این پروژه بنابر اذعان مهندس امامی رئوف، 
پایش دقیق و ظرفیت سنجی و راستی آزمایی آمارها در بخش تولید 
الیاف استیپل و نخ فیلامنت است که منجر به اعمال اصلاحاتی در سایت 

بهین یاب وزارت صمت و حذف خریداران صوری مواد شد.
وی سپس کارگروه های تخصصی انجمن را معرفی کرد که عبارتند از:

وی بخش بعدی گزارش خود را به اعلام همکاری نزدیک با سایر 
صنایع،  مدیران  انجمن  کارفرمایان،  عالی  کانون  مانند  تشکل ها 
کنفدراسیون صنعت، کنفدراسیون صادرات و اتاق های مشترک بازرگانی، 
کمیسیون های  و  پلیمر  ملی  انجمن  تهران،  معدن  و  صنعت  خانه 
تخصصی اتاق بازرگانی اختصاص داد و در ادامه توضیحاتی در مورد 
با  »همکاری  قیمتی«،  ثبات  و  تعادل  ایجاد  جهت  انجمن  »تلاش 
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دانشکده های مهندسی نساجی و مراکز آموزشی مانند دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر، دانشگاه آزاد اسامی واحد علوم تحقیقات، واحد قائمشهر، واحد 
یادگار امام و انجمن علمی مهندسی نساجی ایران« و » مشارکت در 
برگزاری نمایشگاه های بین المللی نساجی، فرش و پوشاک تهران و 

اصفهان در سال های 1397تا1400« ارائه کرد.
از فعالیت های روال جاری دبیرخانه را »پاسخ به  ادامه یکی  وی در 
استعلامات وارده به دبیرخانه« قلمداد کرد و گفت: خوشبختانه به لحاظ 
حُسن شهرت و وجهه مناسب انجمن در حضور سایر ذی نفعان این 
صنعت، استعلام نظرهای مختلفی از سازمان ها و نهادهای دولتی و غیر 
دولتی اعم از بانک ها، گمرکات، ادارات صنایع استانها، وزارتخانه ها و ... به 
دبیرخانه انجمن واصل می شود که پس از اعلام نظر مقام معظم رهبری 
مبنی بر ممنوعیت واردات کالاهائی که ساخت داخل دارند، استعلام 
ساخت داخل نیز به این استعلام های فنی و تخصصی اضافه گردید. 
استعلام نظر از رؤسا و دبیران کارگروه های تخصصی و بررسی های 
فنی و کارشناسی در دبیرخانه انجمن، سبب شده اعلام نظر شفاف و 
تخصصی به این گونه استعلامات یکی از فعالیت های مهم دبیرخانه 

به شمار آید.

از  بسیاری  و حذف  تاکنون  آغاز  از  انجمن  اعضای  اطلاعات  پایش 
به روز رسانی  در  ندارند وتلاش  امروز وجود خارجی  شرکت هائی که 
اطلاعات اعضای معتبر و نامعتبر انجمن در طول سال های گذشته، 
تلاش در تمدید عضویت بسیاری از شرکت های عضو که متأسفانه در 
طول سال های اخیر به هر دلیل نسبت به تمدید عضویت های خود 
اقدام ننموده بودند و همچنین به روز رسانی فرایند عضویت در انجمن 
و به روزرسانی اطلاعات عضویت، صدور گواهینامه ها، نرم افزار آرمان و 
ارسال بولتن رشته ها و بافته ها از جمله فعالیت های اخیر دبیرخانه در 

بخش عضویت است.
همچون دوره های گذشته بولتن رشته ها و بافته ها به طور منظم در ابتدا 
بصورت هفتگی و بعدها دو هفته یکبار منتشر شد و سایت انجمن نیز 

در دسترس بود.
وی در بخش پایانی گزارش خود به روز رسانی و بهره برداری از اتوماسیون 
دبیرخانه را به اطلاع مدعوین رساند و خاطرنشان کرد:  اواخر دوره گذشته 
هیئت مدیره انجمن نسبت به خریداری و راه اندازی اتوماسیون دبیرخانه 
فراگستر اقدام نمود که خوشبختانه این سیستم در دبیرخانه انجمن 
به روزرسانی شده و مورد استفاده قرار می گیرد . در طول دوره هجدهم 
هیئت مدیره در مجموع 9500 نامه وارده و صادره در اتوماسیون انجمن 
به ثبت رسیده که بیانگر حجم بالای مکاتبات و فعالیت های صورت 

گرفته در دبیرخانه است.
سپس آقایان سیدرضا لاجوردی خزانه دار انجمن و کریمی حسابرس 
مستقل و محمدعلی مقدم بازرس دوره گذشته به ترتیب جهت ارائه 
گزارشات خود به جایگاه فراخوانده شدند و پس از ارائه گزارش مالی 
انجمن سال های 1398  و 1399 توسط سیدرضا لاجوردی-خزانه دار-، 
کریمی-حسابرس مستقل- و تأیید هزینه ها و ترازهای مالی توسط 
محمدعلی مقدم- بازرس اصلی- مراتب مورد تصویب اعضای مجمع 

قرار گرفت. 

تعیین حق عضویت، ورودیه و روزنامه رسمی بخش دیگر مجمع بود 
که »روزنامه اطلاعات« جهت نشر آگهی ها و دعوت نامه های انجمن به 
تصویب حضار رسید؛ همچنین تعیین مبلغ حق عضویت و ورودیه مجمع 

به هیئت مدیره آتی تفویض شد.
بخش دیگر مجمع به معرفی نامزدهای انتخابات هیأت مدیره  و بازرس 
اختصاص داشت و نامزدها طی یک دقیقه ضمن معرفی سوابق صنعتی 
و تولیدی خود به بیان اهداف حضور در هیئت مدیره پرداختند. در نهایت 
پس از توزیع، جمع آوری اوراق رأی و شمارش آنها که تا پاسی از شب 
ادامه داشت آقایان »شاهین کاظمی، مجتبی دستمالچیان، سیدجواد 
سجادی بیدگلی، محمد رضا مقدم، سیدرضا لاجوردی، مهدی ضابطی 
طرقی، محمد مهدی مباشر، رضا حمیدی، حسن نیلفروش زاده، عباس 
مقصودی، محمود ضرابی، امیرحسین نیک چی، مهدی کاردان، سیدجعفر 
حسینی و علیمردان شیبانی« به عنوان اعضای اصلی هیئت مدیره؛ 
»عباس سرشار زاده، محمدجعفر شهلایی نژاد، اکبر لباف، رضا الله وردی 
و محمدمهدی سمائیان« به عنوان اعضای علی البدل و »بابک شایسته« 
به عنوان بازرس اصلی انتخاب شدند. در نهایت مجمع با ضیافت شام به 

مناسبت شصتمین سالگرد تأسیس انجمن به پایان رسید. 
و همچنین در اولین جلسه هیئت مدیره دوره نوزدهم كه به ضیافت 
روز  در  انجمن  قدیم  و  جدید  دوره  مدیره  هیئت  اعضای  ناهار 
یکشنبه 1400/12/15 برگزار شد پس از خیر مقدم به هیئت 
مدیره جدید و تقدیر از زحمات هیئت مدیره دوره گذشته نسبت 
به تعیین سمت های قانونی هیئت مدیره وفق اساسنامه اقدام شد 
و جناب آقای مجتبی دستمالچیان به سمت رئیس هیئت مدیره 
و جناب آقای دكتر شاهین كاظمی به سمت نایب رئیس و سید 
رضا لاجوردی به سمت خزانه دار  دوره جدید هیئت مدیره انجمن 

صنایع نساجی ایران انتخاب شدند.
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